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Zápis 
 

ze 6. zasedání Zastupitelstva obce Libňatov, které se konalo 
dne 5. září 2023 od 19.00 hodin  
v Kulturním domě v Libňatově. 

 
 
Přítomni: Mgr. Balcar Jan, PhD., Hejna Aleš, Ing. Klement Jiří, Kosina Aleš, Mgr. 

Nováková Lenka, Bc. Pich Jaroslav, Souček Michal, Vašata Tomáš, Zelinka 
Adam. 

 
Omluveni: - 
 
Program: 1. Zpráva starosty 

2. Majetkové záležitosti 
3. Finanční záležitosti 
4. Různé 

 
 
Návrhová komise na usnesení: Zelinka Aleš 
     Kosina Aleš 
 
Ověřovatelé zápisu:   Mgr. Balcar Jan, PhD. 

Mgr. Nováková Lenka 
 
Zápisem pověřen:   Šévlová Stanislava 
 

 
Zasedání bylo řádně a včas svoláno.  
Prezencí bylo zjištěno, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce, a 
tím je zastupitelstvo schopno se usnášet.  
 
 
1) ZPRÁVA STAROSTY 
Starosta obce přednesl zprávu o činnosti od posledního veřejného zasedání.  
 
 
2) MAJETKOVÉ ZÁLEŽITOSTI 
1. Fotovoltaiky 
Obec obdržela dotaci na vybudování fotovoltaických elektráren na budovách prodejny, 
obecního úřadu a mateřské školy. Zastupitelstvo obce schválilo vypsání veřejné zakázky na 
jejich vybudování, očekávaná spoluúčast obce je 1,2 milionu Kč. 
 
Současně s tím obec schválila smlouvy s provozovatelem distribuční soustavy ČEZ Distribuce, 
a.s. Jedná se o smlouvy o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do 
napěťové hladiny 0,4 kV (NN). 
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2. Chodník k prodejně 
Starosta obce seznámil přítomné s aktuálním stavem projektové přípravy na vybudování 
chodníků v úseku obecní úřad – prodejna. V současné době obec zadala tvorbu studie 
proveditelnosti. 
 
3. Chodník – dolní konec 
Druhým plánovaným úsekem na vybudování chodníku je od bytového domu po autobusovou 
zastávku Libňatov – dolní. Také v tomto případě se pracuje na tvorbě studie proveditelnosti. 
 
4. Pojistná událost cesta Bavlňák 
Starosta informoval o tom, že došlo k závěrečné dohodě o pojistném plnění na komunikaci 
na Bavlňáku. Obec si k tomu objednala právní zastoupení. 
 
5. Židle 
Zastupitelstvo obce provedlo poptávkové řízení na dodavatele nových stohovatelných židlí 
do kulturního domu. Z pěti nabídek nakonec zvolilo nabídku firmy Ressed s.r.o., Průmyslová 
7, 537 01 Chrudim. Cena za 150 ks polstrovaných židlí bude 429.042 Kč. 
 
6. Prodej židlí 
Zastupitelstvo obce zároveň schválilo prodej větší části současných židlí z kulturního domu. 
Část ze židlí bude dále využívána v kulturním domě, případně jiných obecních zařízeních. 
 
7. Zábradlí úřad 
Starosta obce informoval, že k budově obecního úřadu bylo osazeno chybějící zábradlí. 
 
8. Koupaliště a ostatní nádrže 
Starosta obce informoval o plánované návštěvě projektanta Jiřího Lindnera z firmy Aqua 
Ecology Projection s.r.o. z Olomouce, který vypracuje studie na revitalizace tří obecních 
požárních nádrží, které se v katastru obce nachází. 
 
9. Střecha prodejna – hotová 
Byla dokončena oprava střechy na prodejně. Byly provedené klempířské opravy, očištění 
plechů, tmelení lepenky na přístavbě, oprava nadstřešní části komína, nátěr a další 
drobnosti.  
 
10. Hřiště spodní konec 
Starosta obce informoval o záměru zastupitelstva na vybudování nového ohniště a dále 
sportovního zpevněného hřiště na míčové sporty v dolní části obce. 
 
11. Hospoda – kuchyň 
Byla dokončena oprava kuchyně v pohostinství. 
 
12. Jednání s Údržbou silnic – cesta Maršov + most Libňatov 
Starosta obce informoval o plánování dopravních staveb v obcích Libňatov a Maršov u Úpice. 
V letech 2024 + 2025 by mělo být přikročeno k realizaci opravy mostu v Libňatově a také 
k pokračování rekonstrukce silnice  III/3041 přes Maršov u Úpice až na katastr Hajnice. 
V příštích týdnech by mělo dojít k vypsání veřejné zakázky.  
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13. Jednání s Údržbou silnic – opěrná zeď u prodejny 
Údržba silnic dokončuje opravu potoční zdi u prodejny potravin. Došlo ke zpevnění betonové 
zdi, vybudování hlavy zdi a k vydláždění ze žulových kostek, čímž došlo k oddělení vozovky od 
nástupiště autobusu. 
 
14. Oblast vodohospodářství 
Starosta obce informoval o aktuálních problémech v oblasti vodohospodářství a představil 
opatření, která mají vést k minimalizaci úniků vody. 
 
15. Tomkova studna - pozemky 
Obec má po letech konečně výhled, že by ji do vlastnictví stát mohl převést pozemky okolo 
nádrže u Tomkových. Po schválení územního plánu půjde okamžitě žádost na dotčený úřad 
státní správy a podle předběžného příslibu bychom pak pozemky mohli nabýt. Tím by také 
mohla odstartovat projektová příprava čerpací stanice na využití vody z Tomkovy studny. 
 
16. Kulturní dům 
Starosta obce informoval o tom, že obec hledá vhodný dotační program, který by pomohl 
financovat úpravy fasády, včetně zateplení. Jedním z kroků by mohlo být další vybudování 
fotovoltaické elektrárny, díky které by došlo k dalším energetickým úsporám. 
 
 
3) FINANČNÍ ZÁLEŽITOSTI 
1. Stav účtu 
KB:   1.300.000 Kč 
Termínovaný vklad: 2.764.000 Kč 
ČNB:   1.500.000 Kč 
Celkem:  5.564.000 Kč, včetně již přijaté dotace ve výši 

940.000 Kč na přebudování parkoviště u OÚ 
 
2. Rozpočtové opatření 3/2023 
Zastupitelé rozpočtovým opatřením schválili dílčí změny v rozpočtu obce. 
 
3. Tomkova studna – převedení finančních prostředků 
Starosta obce oznámil, že byl dokončený převod finančních prostředků od Vodovodního 
družstva Tomkova studna. Dar ve výši 227.719 Kč byl vložen na termínovaný vklad. 
 
4. Kulturní dům – nájem a provoz 
Zastupitelé obce schválili změny v provozním řádu kulturního domu, zapracováním do 
nového provozního řádu byl pověřen starosta obce. Platit začne od 1.10.2023. 
 
 
4) RŮZNÉ 
1. Městská policie Úpice 
Zastupitelstvo obce schválilo Veřejnoprávní smlouvu o výkonu pravomocí městské policie 
s Městem Úpice. Prioritním účelem je zajištění odchytu toulavých psů. Smlouva zároveň 
upravuje další možnost při případné spolupráci.  
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2. Jednání s Transportem Trutnov 
Starosta obce seznámil veřejnost s problematikou odpadového hospodářství, které bude 
muset obec do budoucna vyřešit zejména v návaznosti na vykazování povinné složky 
vytříděného odpadu.  
Proběhla diskuse mezi zastupiteli i občany o možnostech, které obec bude řešit v blízké 
budoucnosti v návaznosti na vývoj jednání s Transportem Trutnov a Technickými službami 
Úpice. 
 
3. Sraz rodáků 
Starosta obce poděkoval všem zastupitelům, členům spolků, dobrovolníkům, ale i 
účastníkům Srazu rodáků 2023. 
 
4. Setkání zastupitelstev 
V KD proběhlo setkání zastupitelstev Libňatova a Maršova u Úpice. Jednalo se o setkání a 
diskusi nad společnými záměry obou obcí, zejména v oblasti kultury a pokračování 
rekonstrukce silnice III/3041 přes Maršov u Úpice a dále na Hajnici. 
 
5. Katastrální úřad 
Probíhá mapování katastrálních hranic ve Svobodném. Výrazný posun v této věci bude 
během září, přičemž dotčení občané by měli být informováni.  
 
6. Závěrečný účet Svazku obcí Jestřebí hory 
Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí Závěrečný účet Svazku obcí Jestřebí hory za rok 2022, 
kterého je obec členem. 
 
7. Kronika 
Starosta obce oznámil změny ve vedení obecní kroniky. Nově bude vedena elektronicky, 
přičemž bude možné připojovat přílohy jako fotografie či vydání Libňatovských novin. 
Kroniky budou v intervalu 1x 5 let vytištěny a svazovány. Kronikářem zůstává Jaroslav Tomeš. 
 
8. Hygienická kontrola v moštárně / ve výdejním okénku 
Starosta obce seznámil s anonymním dopisem „Skupiny nespokojených obyvatel Libňatova“, 
které se nelíbil provoz letního stánkového prodeje u sportovního hřiště u pošty. Hygiena ani 
stavební úřad nenašly pochybení v postupu obce ani provozovatelky, bude pouze upraven 
provozní řád budovy. 
 
9. Výsadba stromů v blízkosti komunikace u čp. 196 
Zastupitelé řešili problematiku výsadby zeleně v blízkosti komunikace u čp. 196. Po 
všeobecné diskusi s majiteli i s veřejností došlo ke vzájemné dohodě ke spokojenosti všech 
dotčených stran. 
 
10. Objemný odpad – termín 
Starosta obce oznámil termín svozu objemného odpadu, a to 16. – 18. září 2023. 
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11. Slovensko 
Starosta obce pozval občany na výjezd do partnerské obce Trhoviště ve dnech 27.9. – 1.10. 
Zájemci se mohou hlásit na obecním úřadě, podrobnosti jsou uvedené ne webových 
stránkách. 
 
12. Kábrtova studna 
Zastupitelé se zaobírali neuspokojivým stavem komunikace u Kábrtovy studny. Jednání bylo 
odloženo na příští zasedání, starosta obce připraví doplňující podklady. 
 
13. Přívěs hasiči 
Obec zopakovala podání žádosti o dotaci pro jednotku dobrovolných hasičů na pořízení 
přívěsného vozíku za dopravní automobil. Nyní budeme čekat na vyhodnocení dotační 
žádosti. 
 
 
 
 
Mgr. Jan Balcar, PhD.: 

- Předseda sociálního výboru obce přednesl novinky z činnosti výboru.  
- Pozval seniory na Olympiádu pro starší a dříve narozené, která se bude konat 

v Havlovicích dne 07.09.2023.  
- Seznámil s plánovaným programem pro seniory, které bude obec pořádat 05.10.2023 

v kulturním domě. 
 
Mgr. Lenka Nováková: 

- Předsedkyně spolkového výboru pozvala zástupce spolků i veřejnost na otevřené 
jednání výboru, které se bude konat 19.09.2023 od 19.00 hodin v kulturním domě. 

 
 
 
 
 
 

Příští veřejné zasedání zastupitelstva obce Libňatov proběhne  
v úterý 24. října 2023 od 19 hodin v Kulturním domě v Libňatově 
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USNESENÍ 
ze 6. zasedání Zastupitelstva obce Libňatov, které se konalo  

dne 5. září 2023 od 19.00 hodin v Kulturním domě v Libňatově. 
 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 
1. Zprávu starosty. 
2. Aktuální vývoj přípravy dokumentace na tvorbu chodníku v úseku úřad – prodejna. 
3.  Aktuální vývoj přípravy dokumentace na tvorbu chodníku v úseku dolní konec obce. 
4.  Ukončení řešení pojistné události na místního komunikaci na Bavlňáku. 
5.  Realizaci nového zábradlí u obecního úřadu. 
6. Neuspokojivý stav požárních nádrží v obci a zadání vypracování studií na stavební 

úpravy firmě Aqua Ecology Projection s.r.o. 
7.  Uskutečněnou opravu střechy, včetně nátěru na budově prodejny. 
8. Záměr realizace nového ohniště a dále hřiště se zpevněnou plochou v dolní části 

obce. 
9. Provedenou rekonstrukci kuchyňských prostorů v pohostinství. 
10. Přípravu dopravních staveb v Obci Libňatov a Obci Maršov u Úpice ze strany Údržby 

silnic Královéhradeckého kraje. 
11. Vývoj přípravy zakázky na zateplení kulturního domu. 
12. Přijetí daru od družstva Tomkova studna. 
13. Závěrečný účet Svazku obcí Jestřebí hory za rok 2022. 
14. Přechod na elektronický způsob vedení obecní kroniky. 
15. Proběhlou kontrolu ze strany Krajské hygienické stanice Trutnov ve stánkovém 

okénku u sportovního hřiště u pošty, a to na základě anonymního udání ze strany 
občana. 

16. Podání žádosti o dotaci na pořízení přívěsného vozíku s vybavením pro jednotku 
Sboru dobrovolných hasičů. 

 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje: 
ZO 6/65/2023 Vypsání výběrového řízení na akci Fotovoltaické elektrárny Libňatov.  

/9 ANO/ 
ZO 6/66/2023 Smlouvu o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do 

napěťové hladiny 0,4 kV (NN) číslo: 23_SOP_01_4122216124. /9 ANO/ 
ZO 6/67/2023 Smlouvu o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do 

napěťové hladiny 0,4 kV (NN) číslo: 23_SOP_01_4122216195.  /9 ANO/ 
ZO 6/68/2023 Smlouvu o připojení odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do 

napěťové hladiny 0,4 kV (NN) číslo: 23_SOP_01_4122215948, která je sepsána 
s příspěvkovou organizací obce Mateřskou školou, Libňatov, sídlo Libňatov 40, 
542 36 Libňatov, IČ: 75017652, zastoupené Ivou Pichovou, ředitelkou 
organizace.        /9 ANO/ 

ZO 6/69/2023 Nákup 150 ks židlí do kulturního domu od firmy Ressed s.r.o. /9 ANO/ 
ZO 6/70/2023 Záměr prodeje stávajících židlí z kulturního domu.   /9 ANO/ 
ZO 6/71/2023 Rozpočtové opatření č. 3/2023.     /9 ANO/ 
ZO 6/72/2023 Změny provozu Kulturního domu Libňatov od 01.10.2023.  /9 ANO/ 
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ZO 6/73/2023 Veřejnoprávní smlouvu o zajišťování výkonu úkolů dle ust. § 3a Zákona  
č. 553/1991 Sb., o obecní policii ve znění pozdějších předpisů s Městem Úpice. 

          /9 ANO/ 
 
Zastupitelstvo obce neschvaluje: 
ZO 6/75/2023 Návrh „Dohody“ s vlastníky p. p. č. 289/4 v katastrálním území Libňatov o 

umístění dřevin v blízkosti společné hranice. 
          /8 ANO, 1 se zdržel/ 
 
 
 

      Schůze byla ukončena ve 21:01 hodin.  
 
 
 
Zapsala: Stanislava Šévlová 
 
 
 
 
      ………….……………………………          ………………………………………… 
      Bc. Jaroslav Pich, starosta      Michal Souček, místostarosta  
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jan Balcar, PhD.  .......................................  
 
 
   Mgr. Lenka Nováková  ........................................ 
 
 


